

**诺华美荷兰机场国际转机区检测中心**  
**开放时间**  
**(2022年5月4日以后试运行)**

航班号	起飞日	前台登记 (开放时段 1) 小计2小时		前台登记 (开放时段 2) 小计0.5小时		检测采样 (开放时间) 共计1小时30分钟		报告 发送时间 (预计)	起飞 时间 (预计)
		开始	结束	开始	结束	开始	结束		
MU772	周一	前一天 (周日) 13:00   15:00		周一 07:00   07:30		周一 08:00   09:30		周一 15:00	周一 19:30
KL857	周二	前一天 (周一) 13:00   15:00		周二 07:00   07:30		周二 08:00   09:30		周二 15:00	周二 20:00
MF812	周三	前一天 (周二) 13:00   15:00		周三 07:00   07:30		周三 08:00   09:30		周三 15:00	周三 19:30
KL831	周四	前一天 (周三) 13:00   15:00		周四 07:00   07:30		周四 08:00   09:30		周四 15:00	周四 20:00
CZ308	周五	前一天 (周四) 13:00   17:00		周五 07:00   07:30		周五 10:00   11:30		周五 15:00	周五 22:00
	周六	全天不开放							
KL831	周日	前一天 (周六) 时段 1 不开放		周日 07:00   08:00		周日 08:00   09:30		周日 15:00	周日 20:00

**检测须知**

**\* 检测项目**

起飞前12小时内“双核酸”或“核酸&IgM”。

**\* 检测次序**

请旅客尽量在起飞日前一天的“前台登记时段 1”到检测中心进行登记。登记时工作人员会根据旅客登记的先后顺序发给旅客“登记序号”（贴在护照背面）。起飞日当天采样时段开始前，旅客须按护照背面的“登记序号”再次排队依次候检。错过“登记时段 1”的旅客可以在“登记时段 2”登记并取号。

预约日期必须与航班起飞日期相同。否则视为无效预约。

**\* 检测秩序**

前台登记时，请旅客按预约单上的“预约序号”排队。

检测取样时，请旅客按护照背面的“登记序号”排队。

前台登记和检测取样排队时，请旅客 1) 排成单列 2) 前后旅客务必保持1.5米以上的间距 (间距越大，意外感染的风险越小)。

检测采样有严格的时间限定，因此时间紧、客流集中。检测中心会尽力、尽快完所有旅客的检测。请旅客从容配合，按现场工作人员的要求有序检测。严重干扰检测秩序者将失去检测资格。

**\* 阳性、弱阳或密接旅客**

阳性 (CT < 37)、弱阳 (37 ≤ CT < 40) 或密接旅客须返回始发国。有些始发国也有入境前须进行核酸检测的要求。如果旅客是为了返回始发国而检测，请避开上述登记和采样时段，等全部当日飞中国航班旅客采样结束40分钟后到检测中心检测。

**\* 滞留旅客**

滞留旅客，是指因始发国签证过期等原因而无法返回始发国的阳性、弱阳或密接旅客。

滞留中的旅客规定日期的检测请避开上述登记和采样时段，等全部当日飞中国航班旅客采样结束10分钟后到检测中心检测。

完成流程的滞留旅客回中国前最后一次检测的时间同上述登记和采样时段。

**\* 开放时间**

开放时间会不定期调整，请关注网站更新；当日开放时间，可能会根据实际情况有微调。

**Novamedik Test Center**  
**Schiphol airport international transit area (near D10)**  
**Opening hours**  
**(trial after May 04, 2022)**

Flight No.	Day	Registration (Opening hours A) subtotal 2 hours		Registration (Opening hours B) subtotal 0.5 hours		Sampling of test (Opening hours) subtotal 1.5 hours		Report sending time estimated	Departure time estimated
		Start	End	Start	End	Start	End		
MU772	MO	1 day before Dep. (SU) 13:00 15:00		MO 07:00 07:30		MO 08:00 09:30		MO 15:00	MO 19:30
KL857	TU	1 day before Dep. (MO) 13:00 15:00		TU 07:00 07:30		TU 08:00 09:30		TU 15:00	TU 20:00
MF812	WE	1 day before Dep. (TU) 13:00 15:00		WE 07:00 07:30		WE 08:00 09:30		WE 15:00	WE 19:30
KL831	TH	1 day before Dep. (WE) 13:00 15:00		TH 07:00 07:30		TH 08:00 09:30		TH 15:00	TH 20:00
CZ308	FR	1 day before Dep. (TH) 13:00 17:00		FR 07:00 07:30		FR 10:00 11:30		FR 15:00	FR 22:00
	SA	Off							
KL831	SU	1 day before Dep. (SA) not open		SU 07:00 08:00		SU 08:00 09:30		SU 15:00	SU 20:00

**Test notice**

**\* Test items**

'2PCRs' or 'PCR & IgM' within 12 hours before departure time.

**\* Test order**

It is advisable for passengers to arrive 1 day before the date departing to China and finish registration during opening hours A. Passenger after registered will get a 'registration serial number' which is affixed to the back side of the passport. Before the start of the sampling opening hours on the day of departure, passengers shall queue up according to the sequence of 'registration serial number'. Passengers who missed 'registration opening hours A' can do registration and pick up the serial numbers during 'registration opening hours B'. A booking will be regarded invalid if the date booked differs from the date of departure.

**\* Discipline**

When registering starts, if there is a queue please stand in line according to the sequence of 'booking serial number'.

When sampling starts, if there is a queue please stand in line according to the sequence of 'registration serial number'.

At the waiting area, passengers are required to line up in a single row and keep distance of at least 1.5 meters in between, the bigger the distance, the less risk of accidental infection.

Due to strict time limit for test validity and concentrated passenger flow, Novamedik will do their best to complete testing for all passengers as soon as possible. Passengers are required to cooperate calmly and unhurriedly, and take tests in an orderly manner complying with the instruction of Novamedik on-site staff. Those who seriously interfere with the testing order will be disqualified from testing.

**\* Positive(CT < 37), weak positive(37 ≤ CT < 40) and close-contact passengers**

Positive, weak positive and close-contact passengers must return to the country of origin. Some countries of origin also require PCR test before entry. For testing in order to return to the country of origin, please passengers avoid to present during the above registration and sampling time, please come 40 minutes later after the sampling of all passengers departing to China on the same day actually finished.

**\* Stranded passengers**

Stranded passengers refer to positive, weak positive and close-contact passengers who cannot return to the countries of origin due to reasons such as expired visa for returning to the country of origin.

Stranded passengers during stranding to test on the scheduled date, please avoid to present in the above registration and sampling time, please come 10 minutes later after the sampling of all passengers departing to China on the same day actually finished.

Stranded passengers who have finished the procedure to test before boarding on their flight to China, please present as well in the above registration and sampling time.

**\* Opening hours**

The opening hours will be adjusted from time to time, please pay attention to the website update; The opening hours of the day may be fine-tuned according to the actual situation.

**诺华美(荷兰境内) Citizen M hotel 检测点**  
**开放时间**  
**(2022年5月4日以后试运行)**

航班号	起飞日	前台登记 (开放时段 1) 小计2小时		前台登记 (开放时段 2) 小计0.5小时		检测采样 (开放时间) 共计1小时30分钟		报告 发送时间 (预计)	起飞 时间 (预计)
		开始	结束	开始	结束	开始	结束		
MU772	周一	前一天 (周日) 12:00 14:00		周一 07:00 07:30		周一 07:30 09:30		周一 15:00	周一 19:30
KL857	周二	前一天 (周一) 时段 1 不开放		周二 07:00 07:30		周二 08:00 09:30		周二 15:00	周二 20:00
MF812	周三	前一天 (周二) 12:00 17:00		周三 07:00 07:30		周三 07:30 09:30		周三 15:00	周三 19:30
KL831	周四	前一天 (周三) 时段 1 不开放		周四 07:00 07:30		周四 08:00 09:30		周四 15:00	周四 20:00
CZ308	周五	前一天 (周四) 12:00 20:00		周五 07:00 09:00		周五 10:00 11:30		周五 15:00	周五 22:00
	周六	全天不开放							
KL831	周日	前一天 (周六) 时段 1 不开放		周日 07:00 08:00		周日 08:00 09:30		周日 15:00	周日 20:00

**检测须知**

**\* 检测项目**

起飞前12小时内“双核酸”或“核酸&IgM”。

**\* 检测次序**

请旅客尽量在起飞日前一天的“前台登记时段 1”到检测中心进行登记。登记时工作人员会根据旅客登记的先后顺序发给旅客“登记序号”（贴在护照背面）。起飞日当天采样时段开始前，旅客须按护照背面的“登记序号”再次排队依次候检。错过“登记时段 1”的旅客可以在“登记时段 2”登记并取号。

预约日期必须与航班起飞日期相同。否则视为无效预约。

**\* 检测秩序**

前台登记时，请旅客按预约单上的“预约序号”排队。

检测取样时，请旅客按护照背面的“登记序号”排队。

前台登记和检测取样排队时，请旅客 1) 排成单列 2) 前后旅客务必保持1.5米以上的间距（间距越大，意外感染的风险越小）。

检测采样有严格的时间限定，因此时间紧、客流集中。检测中心会尽力、尽快完所有旅客的检测。请旅客从容配合，按现场工作人员的要求有序检测。严重干扰检测秩序者将失去检测资格。

**\* 阳性、弱阳或密接旅客**

阳性（ $CT < 37$ ）、弱阳（ $37 \leq CT < 40$ ）或密接旅客须返回始发国。有些始发国也有入境前须进行核酸检测的要求。如果旅客是为了返回始发国而检测，请避开上述登记和采样时段，等全部当日飞中国航班旅客采样结束40分钟后到检测中心检测。

**\* 滞留旅客**

滞留旅客，是指因始发国签证过期等原因而无法返回始发国的阳性、弱阳或密接旅客。

滞留中的旅客规定日期的检测请避开上述登记和采样时段，等全部当日飞中国航班旅客采样结束10分钟后到检测中心检测。

完成流程的滞留旅客回中国前最后一次检测的时间同上述登记和采样时段。

**\* 开放时间**

开放时间会不定期调整，请关注网站更新；当日开放时间，可能会根据实际情况有微调。

Novamedik Test Institution  
Citizen M hotel  
Opening hours  
(trial after May 04, 2022)

Flight No.	Day	Registration (Opening hours A) subtotal 2 hours		Registration (Opening hours B) subtotal 0.5 hours		Sampling of test (Opening hours) subtotal 1.5 hours		Report sending time estimated	Departure time estimated
		Start	End	Start	End	Start	End		
MU772	MO	1 day before Dep. (SU) 12:00   14:00		MO 07:00   07:30		MO 07:30   09:30		MO 15:00	MO 19:30
KL857	TU	1 day before Dep. (MO) not open		TU 07:00   07:30		TU 08:00   09:30		TU 15:00	TU 20:00
MF812	WE	1 day before Dep. (TU) 12:00   17:00		WE 07:00   07:30		WE 07:30   09:30		WE 15:00	WE 19:30
KL831	TH	1 day before Dep. (WE) not open		WE 07:00   07:30		WE 08:00   09:30		WE 15:00	WE 20:00
CZ308	FR	1 day before Dep. (TH) 12:00   20:00		FR 07:00   09:00		FR 10:00   11:30		FR 15:00	FR 22:00
	SA	Off							
KL831	SU	1 day before Dep. (SA) not open		SU 07:00   08:00		SU 08:00   09:30		SU 15:00	SU 20:00

### Test notice

**\* Test items**

'2PCRs' or 'PCR & IgM' within 12 hours before departure time.

**\* Test order**

It is advisable for passengers to arrive 1 day before the date departing to China and finish registration during opening hours A. Passenger after registered will get a 'registration serial number' which is affixed to the back side of the passport. Before the start of the sampling opening hours on the day of departure, passengers shall queue up according to the sequence of 'registration serial number'. Passengers who missed 'registration opening hours A' can do registration and pick up the serial numbers during 'registration opening hours B'.

A booking will be regarded invalid if the date booked differs from the date of departure.

**\* Discipline**

When registering starts, if there is a queue please stand in line according to the sequence of 'booking serial number'. When sampling starts, if there is a queue please stand in line according to the sequence of 'registration serial number'. At the waiting area, passengers are required to line up in a single row and keep distance of at least 1.5 meters in between, the bigger the distance, the less risk of accidental infection. Due to strict time limit for test validity and concentrated passenger flow, Novamedik will do their best to complete testing for all passengers as soon as possible. Passengers are required to cooperate calmly and unhurriedly, and take tests in an orderly manner complying with the instruction of Novamedik on-site staff. Those who seriously interfere with the testing order will be disqualified from testing.

**\* Positive(CT < 37), weak positive(37 ≤ CT < 40) and close-contact passengers**

Positive, weak positive and close-contact passengers must return to the country of origin. Some countries of origin also require PCR test before entry. For testing in order to return to the country of origin, please passengers avoid to present during the above registration and sampling time, please come 40 minutes later after the sampling of all passengers departing to China on the same day actually finished.

**\* Stranded passengers**

Stranded passengers refer to positive, weak positive and close-contact passengers who cannot return to the countries of origin due to reasons such as expired visa for returning to the country of origin. Stranded passengers during stranding to test on the scheduled date, please avoid to present in the above registration and sampling time, please come 10 minutes later after the sampling of all passengers departing to China on the same day actually finished. Stranded passengers who have finished the procedure to test before boarding on their flight to China, please present as well in the above registration and sampling time.

**\* Opening hours**

The opening hours will be adjusted from time to time, please pay attention to the website update; The opening hours of the day may be fine-tuned according to the actual situation.